
Title (en)
Actuator for a feeding valve.

Title (de)
Antrieb für ein Speiseventil.

Title (fr)
Actuateur pour une valve d'alimentation.

Publication
EP 0433791 A1 19910626 (DE)

Application
EP 90123496 A 19901207

Priority
CH 457489 A 19891221

Abstract (en)
This drive for a supply valve has an operating line (1) and a device for controlling the pressure in the operating line (1). The device comprises three
valves (2, 3, 4) which are connected to one another to form a hydraulic 2-of-3 circuit. <??>It is intended to create a drive for a supply valve, which
is suitable for a comparatively high oil pressure and whose functional capability can be monitored by simple means. This is achieved by it being
possible to apply pressure to a test system (14) via the device, and by it being possible to detect a pressure drop in the test system by means of a
sensor. <IMAGE>

Abstract (de)
Dieser Antrieb für ein Speiseventil weist eine Betätigungsleitung (1) und eine Einrichtung zur Steuerung des Drucks in der Betätigungsleitung (1)
auf. Die Einrichtung umfasst drei miteinander zu einer hydraulischen 2 von 3-Schaltung verbundene Ventile (2, 3, 4). Es soll ein Antrieb für ein
Speiseventil geschaffen werden, der für einen vergleichsweise hohen Öldruck geeignet ist und dessen Funktionsfähigkeit mit einfachen Mitteln
überwacht werden kann. Dies wird dadurch erreicht, dass über die Einrichtung ein Prüfsystem (14) mit Druck beaufschlagbar ist, und dass ein
Druckabfall im Prüfsystem mittels eines Sensors erfassbar ist. <IMAGE>
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